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Pitanje postavljeno Agenciji za sigurnost hrane BiH – „Zašto Pravilnik o mikrobiološkim 

kriterijima za hranu nije prošao proceduru usvajanja u Vijeću ministara?” 

Pitanja postavljena Institutu za standardizaciju BiH : 

1. “Zašto BAS standardi  nisu prevedeni na jezike u službenoj upotrebi u BiH ili barem 

na jedan od službenih jezika u BiH? 

2. Zašto je BAS standard – Opći zahtjevi za kompetentnost ispitnih i kalibracionih 

laboratorija preveden na bosanski jezik, a nijedna druga procedura za provođenje ovog 

standarda nije prevedena?”  
 


